
 

 

 
                    

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

∆ΗΜΟΣ ΚΟΡ∆ΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΗΣ 
ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ   

ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΥ ΚΟΡ∆ΕΛΙΟΥ 

                                                  Αρ. Απόφ. 4/2019 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 8/2019 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ελευθερίου Κορδελιού του ∆ήµου Κορδελιού – 
Ευόσµου. 

ΘΕΜΑ: Προτάσεις για to πάρκο Αγίου Ανδρέα (ΘΕΠΑΝ) 

 

Στο Ελευθέριο-Κορδελιό και στην αίθουσα  ΘΕΠΑΝ που βρίσκεται στην οδό Παπαδιαµάντη 1 και 
Κατσαντώνη στην ∆ηµοτική Ενότητα Ελευθερίου-Κορδελιού,  σήµερα ∆ευτέρα 14 Οκτωβρίου  2019 και 
ώρα 20.30, συνεδρίασε το  Συµβούλιο της Κοινότητας Ελευθερίου-Κορδελιού µετά από την 38431/8-10-
2019 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου της κ. Πέτρου Μεσθανεϋ , που επιδόθηκε σε καθένα σύµβουλο, 
σύµφωνα µε το άρθρο 88 του Ν.3852/2010. 
 
Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόµιµη απαρτία, γιατί σε σύνολο (11) µελών βρέθηκαν παρόντα (10)δέκα , 
δηλαδή: 
 

                     ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                        ΑΠΟΝΤΕΣ 
 

1    Μεσθανεύς Πέτρος             Πρόεδρος 

2.   Βούγια όλγα                        Μέλος  

3.   Λαζαρίδης Γεώργιος           Μέλος                    

       4.   Σκορδαλού Αναστασία        Μέλος              

       5.   Μαριούλα Παναγιώτα          Μέλος       

       6.   Καπνοπούλου Ευτυχία        Μέλος  

       7.   Τερζόπουλος Κων/νος         Μέλος 

       8.   Στεφανίδης Αθανάσιος         Μέλος 

       9.   Γεωργιάδου Μαρία               Μέλος 

     10.   Τσίπη Ευγενία                      Μέλος 

     11.  

  

1  Μολδοβανίδου Αθανασία  Μέλος 

 
Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συµβουλίου κ. Μπουδλή Πασχαλίνα 
 
 
 
   Μετά τη διαπίστωση απαρτίας, ο  Πρόεδρος κ. Πέτρος  Μεσθανεύς κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.    

Ο  Πρόεδρος εισηγούµενος το 1o θέµα της ηµερήσιας διάταξης  έθεσε υπ΄ όψη του Συµβουλίου τα εξής: 

Το πάρκο του Αγίου Ανδρέα (ΘΕΠΑΝ) υπήρξε ένας χώρος αναψυχής για µικρούς και µεγάλους που 

δυστυχώς τα τελευταία χρόνια περιθωριοποιήθηκε και πρότεινε για τον έλεγχο του πάρκου  να υπάρχει 



 

 

µόνο µία είσοδος , να υπάρξει έντονος ηλεκτροφωτισµός, να υπάρξουν κάγκελα στην πλάτη των κτιρίων 

για να µην υπάρχει πρόσβαση στο υπόλοιπο πάρκο  και µε τη συµµετοχή της υπηρεσίας πρασίνου και της 

υπηρεσίας καθαριότητας του ∆ήµου, να βελτιωθεί σηµαντικά η κατάσταση και η χρήση του να επανέλθει 

στην προηγούµενη µορφή του.  

Στη συνεδρίαση παρευρέθηκαν και ο   πατέρας Γεώργιος, εφηµέριος  του Ιερού Ναού Μεταµορφώσεως 

του Σωτήρος, ο νοµικός σύµβουλος του Ναού ο κ. ∆ηµόπουλος, ο Αντιδήµαρχος κ. ∆εµερτζής, ο 

∆ηµοτικός σύµβουλος κ. Καϊτετζίδης , η δηµοτική σύµβουλος κα Πασχαλίδου και ο ∆ηµοτικός σύµβουλος 

κ. Αλεξανδρίδης.  

Ο λόγος δόθηκε στον  κ. Τερζόπουλο  ο οποίος θεώρησε ότι η πρόταση του Προέδρου είναι θετική και 

αναφέρθηκε στο αναψυκτήριο που υπάρχει στο πάρκο, που πρέπει να λειτουργήσει διότι έδινε ζωή στο 

χώρο και εστίασε ιδιαίτερα στην καθαριότητά του. Πρότεινε η  λειτουργία του να δοθεί σε δηµότη έναντι 

αµοιβής µε  απόφαση ∆ηµοτικού Συµβουλίου.. 

Η κ. Μαριούλα ρώτησε γιατί δε λειτουργεί το αναψυκτήριο και ο Πρόεδρος απάντησε ότι το πάρκο ανήκει 

στην εκκλησία καθώς και το αναψυκτήριο. Παρ΄ όλα αυτά η χρήση του γίνεται από το ∆ήµο. Στη συνέχεια 

πρότεινε να υπάρχουν τουλάχιστον 2 είσοδοι για λόγους ασφαλείας, θέλει να γνωρίζει καλά το ιδιοκτησιακό 

καθεστώς του χώρου   και χρέωσε στην προηγούµενη διοίκηση ότι το πάρκο δόθηκε σε τοξικοµανείς. 

Στη συνέχεια ο   κ. Καϊτετζίδης ∆ηµοτικός Σύµβουλος και πρώην ∆ήµαρχος,  εξέθεσε τις απόψεις του για το 

ιδιοκτησιακό καθεστώς  του πάρκου, ενηµέρωσε ότι θα ζητήσει από το ∆ηµοτικό συµβούλιο τη συζήτηση 

του θέµατος και πρότεινε την απόσυρση του  από την Κοινότητα.  

Μαζί του συµφώνησε για την απόσυρση του θέµατος και η Πασχαλίδου Μαρία ∆ηµοτική σύµβουλος όταν 

της δόθηκε ο λόγος.  

Κατόπιν το λόγο πήρε ο  νοµικός σύµβουλος του Ιερού Ναού Μεταµορφώσεως του Σωτήρος κ. 

∆ηµόπουλος o  οποίος συµφώνησε  µε τις προτάσεις του Προέδρου και πρότεινε ότι πρέπει να υπάρξει 

φύλαξη και καλλωπισµός προκειµένου να γίνει ιδιαίτερα δελεαστικό.  

Η κα Γεωργιάδου Μαρία εξέφρασε τις αµφιβολίες της σχετικά µε το ιδιοκτησιακό καθεστώς και ζήτησε να 

εξετασθεί το θέµα πριν δοθούν χρήµατα για τον καλλωπισµό του. 

 Κλείνοντας ο Πρόεδρος κ. Πέτρος  Μεσθανεύς είπε ότι το θέµα είναι συγκεκριµένο και αφορά στον 

καλλωπισµό του πάρκου  τη συντήρησή του  µε ηλεκτροφωτισµό,  πράσινο και  καθαριότητα. 

 

Το συµβούλιο µετά από διαλογική  συζήτηση , λαµβάνοντας υπόψη όσα είπε η Πρόεδρος , καθώς και τις 
σχετικές διατάξεις  
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 

Αποφασίζει Οµόφωνα 

 

Προτείνει στο ∆ήµο τη συντήρηση και τον καλλωπισµό του πάρκου ώστε να ξαναβρεί το ρόλο για τον 

οποίο και κατασκευάσθηκε, που δεν είναι άλλος από τη αναψυχή των κατοίκων της περιοχής. 

  

                                              Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 4/2019  
 

    Αφού εξαντλήθηκαν τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση , συντάχθηκε αυτό 

το πρακτικό και υπογράφηκε. 

    
  
 Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ  

   

      

   

          ΜΕΣΘΑΝΕΥΣ ΠΕΤΡΟΣ  
 
ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 



 

 

 

 
 



 

 

 
                    

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

∆ΗΜΟΣ ΚΟΡ∆ΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΗΣ 
ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ   

ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΥ ΚΟΡ∆ΕΛΙΟΥ 

                                                  Αρ. Απόφ. 5/2019 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 8/2019 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ελευθερίου Κορδελιού του ∆ήµου Κορδελιού – 
Ευόσµου. 

ΘΕΜΑ:  Ενηµέρωση προτάσεις προς Αντιδηµαρχία πρασίνου –Καθαριότητας. 

  

Στο Ελευθέριο-Κορδελιό και στην αίθουσα  ΘΕΠΑΝ που βρίσκεται στην οδό Παπαδιαµάντη 1 και 
Κατσαντώνη στην ∆ηµοτική Ενότητα Ελευθερίου-Κορδελιού,  σήµερα ∆ευτέρα 14 Οκτωβρίου  2019 και 
ώρα 20.30, συνεδρίασε το  Συµβούλιο της Κοινότητας Ελευθερίου-Κορδελιού µετά από την 38431/8-10-
2019 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου της κ. Πέτρου Μεσθανεϋ , που επιδόθηκε σε καθένα σύµβουλο, 
σύµφωνα µε το άρθρο 88 του Ν.3852/201095. 
  Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόµιµη απαρτία, γιατί σε σύνολο (11) µελών βρέθηκαν παρόντα (10)δέκα 
, δηλαδή: 
 

                     ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                        ΑΠΟΝΤΕΣ 
 

1    Μεσθανεύς Πέτρος             Πρόεδρος 

2.   Βούγια όλγα                        Μέλος  

3.   Λαζαρίδης Γεώργιος           Μέλος                    

       4.   Σκορδαλού Αναστασία        Μέλος              

       5.   Μαριούλα Παναγιώτα          Μέλος       

       6.   Καπνοπούλου Ευτυχία        Μέλος  

       7.   Τερζόπουλος Κων/νος         Μέλος 

       8.   Στεφανίδης Αθανάσιος         Μέλος 

       9.   Γεωργιάδου Μαρία               Μέλος 

     10.   Τσίπη Ευγενία                      Μέλος 

     11.  

  

1  Μολδοβανίδου Αθανασία    Μέλος 

 
Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συµβουλίου κ. Μπουδλή Πασχαλίνα 
 
Μετά τη διαπίστωση απαρτίας, ο  Πρόεδρος κ. Πέτρος Μεσθανεύς κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.  

   

Ο  Πρόεδρος κ. Πέτρος Μεσθανεύς  εισηγούµενος το 2o θέµα της ηµερήσιας διάταξης  έθεσε υπ΄ όψη του 

συµβουλίου τα εξής: 

 Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται ο κ. ∆εµερτζής Χρήστος Αντιδήµαρχος πρασίνου περιβάλλοντος και 

καθαριότητας ο οποίος θα ενηµερώσει το συµβούλιο  µε  θέµατα καθαριότητας και πρασίνου στην 



 

 

Κοινότητα Ελευθερίου-Κορδελιού και στη συνέχεια θα τοποθετηθούν τα µέλη µε προτάσεις για τα θέµατα 

αυτά. 

Ο κ. ∆εµερτζής  παίρνοντας το λόγο ζήτησε να έχει ο ∆ήµος τη θέση που του αξίζει και από το συµβούλιο 

να κρατά ένα υψηλό επίπεδο. Να σταµατήσει η άγονη αντιπαράθεση και µε πολύ δουλειά από την πλευρά 

του ∆ήµου να υπάρξει ένα καλό αποτέλεσµα.  

Με την ανάληψη των καθηκόντων του διαπίστωσε ότι υπάρχει µεγάλο πρόβληµα στην καθαριότητα διότι 

δεν επαρκεί ο στόλος των απορριµµατοφόρων καθώς και το ανάλογο προσωπικό. Το προσωπικό είναι 

ιδιαίτερα καταπονηµένο χωρίς τις άδειες που τους αναλογούν.  

Υπήρξαν πολλά οχήµατα ακινητοποιηµένα που µόλις ανέλαβε τα καθήκοντά του µετά τη συντήρησή τους 

πολλά εξ αυτών άρχισαν την αποκοµιδή σκουπιδιών. ∆υστυχώς µελέτες ανταλλακτικών κόλλησαν στο 

γραφείο προµηθειών. Μέσω ευρωπαϊκού  προγράµµατος  φροντίζει να προµηθευτούν τουλάχιστον άλλα 

δύο απορριµµατοφόρα και όσο αφορά το προσωπικό θα υπάρξει η προκήρυξη των  οκτάµηνων που θα 

λειτουργήσει   το Φεβρουάριο του 2020 όπου πιστεύει ότι θα υπάρξει βελτίωση στο πράσινο και την 

καθαριότητα.  

Επίσης δεν υπάρχουν κάδοι προς αντικατάσταση των κατεστραµµένων και θα υπάρξει νέα µελέτη στο 

2020. Τόνισε ότι κάθε Σάββατο θα βγαίνει απορριµµατοφόρο  για ογκώδη αντικείµενα και λαϊκή αγορά. 

Υπάρχει τεράστιο πρόβληµα σε ογκώδη και µπάζα και ζήτησε την βοήθεια των συµβούλων να 

ενηµερώνουν την υπηρεσία όταν διαπιστώνουν ογκώδη και µπάζα. Θεωρεί µείζον θέµα  το πλύσιµο των 

κάδων και ελπίζει πως µε τα άτοµα που πρόκειται να προσληφθούν µέσα από προγράµµατα να υπάρξει 

βελτίωση. Με τη χρήση ευρωπαϊκών προγραµµάτων θα υπάρξουν µελέτες για εξοπλισµό µηχανηµάτων 

του συνεργείου.  

Όσο αφορά την ανακύκλωση θα ζητήσει από Σχολεία και φορείς να υπάρξει ενηµέρωση για το σωστό 

τρόπο ανακύκλωσης,  θα υπάρξουν αφίσες για  τις ακαθαρσίες των αδέσποτων ζώων και µελέτες 

πρασίνου µέσα από ευρωπαϊκά προγράµµατα. 

Στη συνέχεια τοποθετήθηκαν επί του θέµατος οι σύµβουλοι κ Τερζόπουλος, κα Σκορδαλού και κα. 

Μαριούλα. 

Το συµβούλιο µετά από διαλογική  συζήτηση , λαµβάνοντας υπόψη όσα είπε ο Πρόεδρος , καθώς και τις 
σχετικές διατάξεις  

 

Αποφασίζει οµόφωνα 
 

Προτείνει στο ∆ήµο τα παρακάτω: 

• Πλύσιµο κάδων και δρόµων  

• ∆ηµιουργία εσοχών στα πεζοδρόµια  για κάδους ανακύκλωσης και άδειασµα τους σε τακτά χρονικά 

διαστήµατα. 

• Να εξετάσει η υπηρεσία πρασίνου  τα δένδρα  που δηµιουργούν πρόβληµα µε τις  ρίζες τους στις 

πλάκες πεζοδροµίου και αντικατάσταση µε νέα δένδρα. 

• ∆ενδροφυτεύσεις  

• Κλάδεµα δένδρων που φτάνουν σε καλώδια της ∆ΕΗ . 



 

 

• Μέτρα κατά της ατµοσφαιρικής ρύπανσης. 

• Εκστρατεία ενηµέρωσης για τις ακαθαρσίες ζώων και δηµιουργία συγκεκριµένων πάρκων  για 

κατοικίδια καθώς και συχνοί ψεκασµοί προς αποφυγή µολύνσεων.  

 
                                            Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 5/2019  

 

   Αφού εξαντλήθηκαν τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση , συντάχθηκε αυτό 

το πρακτικό και υπογράφηκε. 

    
     
  
 O ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ  

   

    ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ  

          ΜΕΣΘΑΝΕΥΣ  ΠΕΤΡΟΣ  
 
 

 
 



 

 

 
                    

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

∆ΗΜΟΣ ΚΟΡ∆ΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΗΣ 
ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ   

ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΥ ΚΟΡ∆ΕΛΙΟΥ 

                                                  Αρ. Απόφ. 6/2019 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 8/2019 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ελευθερίου Κορδελιού του ∆ήµου Κορδελιού – 
Ευόσµου. 

ΘΕΜΑ: : «∆ιάθεση ωρών (προπόνησης/αγώνων) σε αθλητικά σωµατεία της ∆ηµοτικής Κοινότητας 
Ελευθερίου Κορδελιού για την αθλητική περίοδο 2019-2020» 
 
Στο Ελευθέριο-Κορδελιό και στην αίθουσα  ΘΕΠΑΝ που βρίσκεται στην οδό Παπαδιαµάντη 1 και 
Κατσαντώνη στην ∆ηµοτική Ενότητα Ελευθερίου-Κορδελιού,  σήµερα ∆ευτέρα 14 Οκτωβρίου  2019 και 
ώρα 20.30, συνεδρίασε το  Συµβούλιο της Κοινότητας Ελευθερίου-Κορδελιού µετά από την 38431/8-10-
2019 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου της κ. Πέτρου Μεσθανεϋ , που επιδόθηκε σε καθένα σύµβουλο, 
σύµφωνα µε το άρθρο 88 του Ν.3852/201095. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόµιµη απαρτία, γιατί σε σύνολο (11) µελών βρέθηκαν παρόντα (10)δέκα 
, δηλαδή: 

                     ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                        ΑΠΟΝΤΕΣ 
 

1    Μεσθανεύς Πέτρος             Πρόεδρος 

2.   Βούγια όλγα                        Μέλος  

3.   Λαζαρίδης Γεώργιος           Μέλος                    

       4.   Σκορδαλού Αναστασία        Μέλος              

       5.   Μαριούλα Παναγιώτα          Μέλος       

       6.   Καπνοπούλου Ευτυχία        Μέλος  

       7.   Τερζόπουλος Κων/νος         Μέλος 

       8.   Στεφανίδης Αθανάσιος         Μέλος 

       9.   Γεωργιάδου Μαρία               Μέλος 

     10.   Τσίπη Ευγενία                      Μέλος 

       

  

1  Μολδοβανίδου Αθανασία    Μέλος 

 
Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συµβουλίου κ. Μπουδλή Πασχαλίνα 
 
 Μετά τη διαπίστωση απαρτίας, ο  Πρόεδρος κ. Πέτρος  Μεσθανεύς  κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.    

Ο  Πρόεδρος κ. Πέτρος  Μεσθανεύς εισηγούµενος το 3o θέµα της ηµερήσιας διάταξης  έθεσε υπ΄    

όψη του Συµβουλίου την υπ΄ αριθµ. πρωτ.38240/8-10-2019 εισήγηση του τµήµατος ∆ιαχείρισης Αθλητικών 

χώρων σύµφωνα µε την οποία:    

Στο πλαίσιο της οµαλής λειτουργίας και της ορθής χρήσης των αθλητικών εγκαταστάσεων και 

σύµφωνα µε τον Κώδικα ∆ήµων και Κοινοτήτων (ν.3463/2006), καλείται το συµβούλιο της Κοινότητας 



 

 

Ελευθερίου-Κορδελιού  να γνωµοδοτήσει για τη διάθεση των ωρών των αθλητικών χώρων στα αθλητικά 

σωµατεία της ∆ηµοτικής Κοινότητας Ελευθερίου Κορδελιού για την αθλητική περίοδο 2019-2020. 

Επίσης, σύµφωνα µε την τροποποίηση του Κανονισµού Λειτουργίας των Αθλητικών 

Εγκαταστάσεων του ∆. Κορδελιού – Ευόσµου (Αρ. Αποφ. 482/2018, Α∆Α:632ΝΩΛΒ-ΧΞΣ) και σύµφωνα µε 

το Άρθρο 4. ∆ιαδικασία ∆ιάθεσης Αθλητικών Εγκαταστάσεων- Χώρων: «Όλοι οι ∆ηµοτικοί αθλητικοί χώροι 

διατίθενται δωρεάν σε όλους τους Αθλητικούς Συλλόγους Σωµατεία που έχουν έδρα καταστατικού εντός 

των ορίων του ∆ήµου Κορδελιού – Ευόσµου». 

Αναλυτικότερα, οι δύο (2) αθλητικές εγκαταστάσεις (ένα γήπεδό ποδοσφαίρου και ένα γήπεδο 

τένις) τα οποία λειτουργούν από τις 07:00-23:00 καθηµερινές και το Σαββατοκύριακο για τις αγωνιστικές 

υποχρεώσει και δραστηριοποιούνται τρία (3) αθλητικά σωµατεία.    

Το συµβούλιο µετά από διαλογική συζήτηση , λαµβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος , καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις  

                                                                 Αποφασίζει οµόφωνα 

 

Γνωµοδοτεί προς το ∆ηµοτικό Συµβούλιο για τη διάθεση των ωρών των αθλητικών χώρων σε αθλητικά 

σωµατεία της Κοινότητας Ελευθερίου-Κορδελιού, για την αθλητική περίοδο 2019-2020 ως εξής: 

ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΧΩΡΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΑ ΣΩΜΑΤΕΙΑ / ΩΡΕΣ / ΕΒ∆ΟΜΑ∆Α 

ΓΗΠΕ∆Ο ΣΙΑΤΙΣΤΗΣ Α.Σ. Ο∆ΥΣΣΕΑΣ ΚΟΡ∆ΕΛΙΟΥ = 4 ΩΡΕΣ 

ΕΛΕΥΘΕΡΙΑΚΟΣ = 4 ΩΡΕΣ 

ΓΗΠΕ∆Ο ΤΕΝΙΣ ΑΡΓΟΝΑΥΤΕΣ = 25 ΩΡΕΣ + 30 ΛΕΠΤΑ 

 

     Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 6/2019  

 

 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση , συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε. 

  
 Ο  ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ  

   

      

         ΜΕΣΘΑΝΕΥΣ ΠΕΤΡΟΣ 
 
ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 



 

 

 

 
 



 

 

 
                    

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

∆ΗΜΟΣ ΚΟΡ∆ΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΗΣ 
ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ   

ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΥ ΚΟΡ∆ΕΛΙΟΥ 

                                                  Αρ. Απόφ. 7/2019 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 8/2019 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ελευθερίου Κορδελιού του ∆ήµου Κορδελιού – 
Ευόσµου. 

ΘΕΜΑ: : Χώρος συνεδριάσεων Κοινότητας Ελευθερίου-Κορδελιού. 

 

Στο Ελευθέριο-Κορδελιό και στην αίθουσα  ΘΕΠΑΝ που βρίσκεται στην οδό Παπαδιαµάντη 1 και Κατσαντώνη 
στην ∆ηµοτική Ενότητα Ελευθερίου-Κορδελιού,  σήµερα ∆ευτέρα 14 Οκτωβρίου  2019 και ώρα 20.30, 
συνεδρίασε το  Συµβούλιο της Κοινότητας Ελευθερίου-Κορδελιού µετά από την 38431/8-10-2019 έγγραφη 
πρόσκληση του Προέδρου της κ. Πέτρου Μεσθανεϋ , που επιδόθηκε σε καθένα σύµβουλο, σύµφωνα µε το 
άρθρο 88 του Ν.3852/201095.  
 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόµιµη απαρτία, γιατί σε σύνολο (11) µελών βρέθηκαν παρόντα (10)δέκα , 
δηλαδή: 
 

                     ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                        ΑΠΟΝΤΕΣ 
 

1    Μεσθανεύς Πέτρος             Πρόεδρος 

2.   Βούγια όλγα                        Μέλος  

3.   Λαζαρίδης Γεώργιος           Μέλος                    

       4.   Σκορδαλού Αναστασία        Μέλος              

       5.   Μαριούλα Παναγιώτα          Μέλος       

       6.   Καπνοπούλου Ευτυχία        Μέλος  

       7.   Τερζόπουλος Κων/νος         Μέλος 

       8.   Στεφανίδης Αθανάσιος         Μέλος 

       9.   Γεωργιάδου Μαρία               Μέλος 

     10.   Τσίπη Ευγενία                      Μέλος 

     11.  

  

1  Μολδοβανίδου Αθανασία 

 
Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συµβουλίου κ. Μπουδλή Πασχαλίνα 
 
 
   Μετά τη διαπίστωση απαρτίας, ο  Πρόεδρος κ. Πέτρος  Μεσθανεύς κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.  

  

Ο  Πρόεδρος κ. Πέτρος Μεσθανεύς εισηγούµενος το 4o θέµα της ηµερήσιας διάταξης  έθεσε υπ΄ όψη  του 

Συµβουλίου τα εξής: 

Η Κοινότητα Ελευθερίου Κορδελιού βάσει του Ν.. 3852/2010 άρθρο 89 παρ. 1  συνεδριάζει στο γραφείο του  
Προέδρου υπό την Προεδρία του. 



 

 

 
 Λόγω πολλών αντικειµενικών δυσκολιών  για τις συνεδριάσεις του  Συµβουλίου  της Κοινότητας (πολύ µικρός 
χώρος,  γραφείο µε διαστάσεις 3 µέτρα επί 4, ελάχιστα  καθίσµατα, δεν υπάρχει τραπέζι συνεδριάσεων και  δεν 
µπορούν να παρακολουθήσουν  οι ∆ηµότες τις συνεδριάσεις). Αντικειµενική δυσκολία υπάρχει επίσης  και στο  
πάρκινγκ .   
 
Για το λόγο αυτό  ο Πρόεδρος κ. Πέτρος Μεσθανεύς εισηγείται στο Συµβούλιο της Κοινότητας Ελευθερίου-
Κορδελιού ως χώρο συνεδριάσεων  το ΘΕΠΑΝ επί των οδών Παπαδιαµάντη 1 µε Κατσαντώνη, όπου υπάρχει 
µεγάλη αίθουσα, χώρος πάρκινγκ και καλύπτει απόλυτα τις ανάγκες του Συµβουλίου της Κοινότητας.   
 
Προγενέστερες αποφάσεις σχετικές µε την υπόθεση : 
12/2017 Απόφαση Συµβουλίου Κοινότητας Ελευθερίου Κορδελιού 
 
Σχετική Νοµοθεσία: 
Εγκ. 49/747572/29-12-2010 
 
    Το συµβούλιο µετά από διαλογική συζήτηση , λαµβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος , καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις  

  

Αποφασίζει Οµόφωνα 
 

Οι συνεδριάσεις της Κοινότητας Ελευθερίου-Κορδελιού να πραγµατοποιούνται στο ΘΕΠΑΝ εφ΄ όσον δε 
σταµατά λειτουργίες του κτιρίου, επί των οδών Παπαδιαµάντη 1 µε Κατσαντώνη ,όπου υπάρχει αίθουσα 
συνεδριάσεων και καλύπτει απόλυτα τις ανάγκες του Συµβουλίου.  
 

                                            Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 7/2019  
   
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση , συντάχθηκε αυτό το πρακτικό 
και υπογράφηκε      
 
 
 

 O ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ  

   

      

          ΜΕΣΘΑΝΕΥΣ ΠΕΤΡΟΣ   
 
ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 



 

 

 

 

 
 


